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div stadhuis; - STICHTING DRUGSBELEID

Van: antwoord

Aan: div_stadhuis

Datum: 2/7/2011 12:38

Onderwerp: STICHTING DRUGSBELEID

Hallo collega.

Ter info

groeten Maria

>>> "j.schijf" <jschijf@prettel.nl> 6-2-2011 11:28 >>>

STICHTING DRUGSBELEID
"De Stichting Drugsbeleid (opgericht 1996) zet zich in voor een drugsbeleid met minder gezondheidsrisico's en minder criminaliteit.
Het bestuur bestaat uit onafhankelijke deskundigen en politici. In de Raad van Advies hebben oud-bewindslieden en prominente
personen uit medische en juridische kring zitting."
website: www.drugsbeleid.nl
e-mailadres: irifo(5)dru gsbeleid.nl

mr Raimond Dufour, voorzitter
adres: Groot Heiligland 67, 2011 EP Haariem
teVfax. 023-5310133
email: r.dufour@cheUo.nl

Aan: de Burgemeesters, Wethouders en Gemeenteraadsleden van de coffeeshop-gemeenten

Onderwerp: Einde aan de Drugsoorlog!

Dames en heren,

Het Kabinet komt waarschijnlijk in februari a.s. met zijn drugsnota. Als die inderdaad het 350-m

afstandscriterium bevat, zoals in het regeeraccoord staat, verdwijnen de meeste coffeeshops. Het tevens

aangekondigde pasjesstelsel zal buitenlanders en Nederlandse niet-leden (bv uit andere plaatsen) in

handen drijven van dealers die ook harddrugs in de aanbieding hebben. De resterende coffeeshops krijgen

het zo druk dat sluiting wegens overlast reëel wordt.

Kortom: het Kabinet koerst aan op het einde van de coffeeshop.

Waarom? Naar onze mening is de echte reden het ongehoorde succes van de coffeeshop. Het heeft

namelijk aangetoond dat regulering van drugs mogelijk is zonder dat het gebruik uit de hand loopt.

Hetzelfde geldt ook voor de verzachtende maatregelen bij de andere drugs. Deze doorbraak is ondraaglijk

voor de 'drugwarriors'!

Nederland bevindt zich op een kantelpunt in zijn drugsbeleid. Schipperen helpt niet meer.

Het debat moet nu eindelijk gaan over de kernvraag. Ofwel: doorgaan met en verheviging van de

drugsoorlog. Of overgaan naar regulering-d.i. het toestaan onder strikte voorwaarden. En dan van alle

drugs. Want alleen cannabis reguleren omdat het minder riskant is vertroebelt de discussie. Alle drugs

brengen gezondheidsrisico's met zich mee. Daarom moet de overheid de markt regelen, niet de maffia.
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De drugsoorlog werkt niet: er zijn meer drugs dan ooit. Hij veroorzaakt minstens de helft van alle

criminaliteit. Kosten: 15 miljard per jaar. Regulering brengt de criminaliteit met tientallen procenten naar

omlaag, levert burgers en bedrijven miljarden op en voor de overheid tenminste 1 miljard aan vermeden

handhavingen belasting.

En regulering werkt wèl. Tegenstanders moeten maar eens uitleggen waarom zij de maffia willen blijven

spekken.

De Stichting Drugsbeleid is daarom een 'burgerinitiatief' begonnen. Onze petitie vindt u op onze website

www.drugsbeleid.nl. Tevens ziet u daar de lijst van oud-ministers, oud-rechters en wetenschappers die de

petitie ondersteunen. En een toelichting in de vorm van 20 Vragen en Antwoorden.

Wij roepen u op de petitie te ondersteunen !

Hoogachtend, Raimond Dufour
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